
 

 

 

Številka: 900-65/2024-5 

Datum: 14. 3. 2024 

 

Z A P I S N I K 

14. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v sredo, 13. marca 2024 ob 18.00 uri na sedežu 

Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: : Saša Đorđević, Luka Hiti, Matjaž Slavko Ilnikar, Filip Slakan Jakovljević, 

Damjan Jović, Žiga Kosi, Tamara Krebelj, Beno Pehani, Vesna Petrič, Marjan Starc, Ivan Šček, Pavle 

Šijanec, Darja Zajc, Helena Marija Zupan, Bogdana Žagar Stelling. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Petra Blajhribar Kubo– opr., Maja Selič - opr.. 

 

OSTALI NAVZOČI: Dušan Jakopin -  Policija Šiška,  Sanja Rizvič Ljubijankić, Janez Cerar – oba SLS 

MU MOL 

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti 15 članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet 

sklepčen in lahko prične s sejo. 

Uvodoma je predsednik pozdravil prisotna gosta. Predsednik je predstavil predlagani dnevni red seje. 

Nato je odprl razpravo o predlaganem dnevnem redu.  

Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje   

DNEVNI RED SEJE: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje Sveta ČS Šiška  MOL  

2. Seznanitev članov Sveta s prometno problematiko na območju ČS Šiška 

3. Obravnava pobud in predlogov 

4. Razno 

 

Navzočih je bilo 15  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 15  članov sveta. 

Za je glasovalo 15  članov sveta. 

DNEVNI RED  je bil sprejet. 

 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 13. SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL 

Zapisnik seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 13. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 

 



 

PREDLOG SKLEPA št. 1/14: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 13. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 15 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 15 članov sveta. 

Za je glasovalo 15 članov sveta. 

Sklep 1/14 je bil sprejet. 

 

AD 2. 

SEZNANITEV ČLANOV SVETA S PROMETNO PROBLEMATIKO NA OBMOČJU ČS 

ŠIŠKA 

 

Predsednik je zaprosil g. Dušana Jakopina, predstavnika policije Šiška, da seznani člane sveta z oceno 

varnostnih in prometnih razmer na področju ČS Šiška. G. Jakopin je najprej podal varnostno oceno.  

Ocena je, da se stanje ne slabša in ni alarmantno. Povečana aktivnost varnostnih služb je rezultirala v 

tem, da se problematika na področju Rakuševe umirja. O varnostni oceni so razpravljali: g. Pehani, g. 

Đorđević, g. Šijanec, g. Šček in g. Ilnikar.  Nato je g. Jakopin podal oceno prometnih razmer na 

področju ČS Šiška. Izpostavil je določene konkretne problematične točke. V razpravi, ki je sledila so 

sodelovali: g. Šijanec, g. Đorđević, g. Pehani, ga. Žagar, g. Hiti, g. Šček in g. Ilnikar. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 2/14: 

Svet ČS Šiška se je seznanil z varnostno oceno na območju ČS Šiška. 

 Navzočih je bilo 15 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 15 članov sveta. 

Za je glasovalo 15 članov sveta. 

Sklep 2/14 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 3/14: 

Svet ČS Šiška se je seznanil s prometno problematiko na območju ČS Šiška. 

 Navzočih je bilo 15 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 15 članov sveta. 

Za je glasovalo 15 članov sveta. 

Sklep 3/14 je bil sprejet. 

 

Predsednik se je zahvalil vabljenemu gostu za udeležbo na seji in gost je zapustil sejo. 

AD 3. 

POBUDE IN PREDLOGI  

Uvodoma je predsednik svetnike seznanil z odgovori na pobude in sicer na:  

1. Zasaditev grmovnic na sredinskem pasu na Celovški cesti 

2. Odstranjevanje japonskega dresnika 

3. Vzdrževanje zelenic v Kosezah 

4. Pregled kanalizacije v koridorju Podutiške ceste v Kosezah 

 

Svet je obravnaval pobudo svetnika g. Ščeka glede sanacije dotrajanega mostu, ki povezuje koseške bloke 

in novo stanovanjsko sosesko koseško okno. Most je dotrajan, povsod je vidna železna armatura.  

Svet je obravnaval pobudo g. Jakovljevića glede sanacije podpornega zidu na Vodnikovi cesti.  

Svet je obravnaval tudi pobudo, da se očisti odtočni kanal ob poti ki vodi iz Vodnikove ceste na Šišenski 

hrib.  



 

Svetnica ga. Petrič je svetnike seznanila z uvajanjem nove tehnologije trajnega odstranjevanja japonskega 

dresnika z električnim tokom.   

Sejo so zapustili svetniki ga. Krebelj, ga. Zajc in g. Šček. 

Po razpravi o pobudah v kateri so sodelovali: g. Šček, g. Hiti, g. Pehani, g. Šijanec in g. Ilnikar je dal 

predsedujoči na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 4/14: 

Svet ČS Šiška je sprejel sklep, da se pri projektiranju obnove mostička v Kosezah, ki povezuje 

koseške bloke in novo stanovanjsko sosesko koseško okno vključi izgradnja dvigala za potrebe 

invalidov. 

 Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 4/14 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 5/14: 

Svet ČS Šiška je sprejel sklep, da se na OGDP posreduje pobudo, da bi se po novi metodi 

odstranjevanja japonskega dresnika z električnim tokom odstranil japonski dresnik ob Pržancu. 

 Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 5/14 je bil sprejet. 

PREDLOG SKLEPA  ŠT. 6/14: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška MOL prosi OGDP, da uredi odtočni kanal na parceli št.  1584 k.o. 

Spodnja Šiška, ki zaradi dotrajanosti ne opravlja več svoje funkcije. 

 Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta  

Sklep 6/14 je bil sprejet. 

AD 4. 

RAZNO 

G. Đorđević se je udeležil skupščine gasilskega društva Sp. Šiška in je svetnike seznanil s potekom 

skupščine. Glede selitve gasilskega doma je svetnikom pojasnil, da gasilci ob nameravani pozidavi 

območja kjer stoji gasilski dom in porušitvijo le tega, želijo lastni nadomestni objekt s katerim bodo 

samostojno razpolagati.  

Predsednik je seznani svetnike, da bo naslednja seja v sredo 17. 4. 2024 ob 18 uri. Na seji bosta prisotna 

ga. Katarina Konda, vodja oddelka za urejanje prostora in podžupan g. Rok Žnidaršič zadolžen za 

področje urbanizma. 

Predsednik je informiral svetnike, glede problematike ob nameravani izgradnji Stolpnice - C-Tower v 

križišču Celovške in Gospodinjske ceste.    

S tem je bil dnevni red 14. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška izčrpan in predsednik je zaključil sejo.  

 

Zapisal: 

Janez Cerar 

 

Predsednik Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška 

Matjaž Slavko  Ilnikar 


